
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 29. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 105
Vil ministeren på grundlag af den nye fiskeriaftale med nedskæring af kvoter til fiskerne 
i østersøområdet redegøre for, hvor meget kvoterne til fiskerne på Bornholm er blevet 
beskåret med, hvad kvoterne er i 2022 fordelt på de forskellige arter til fiskerne på 
Bornholm, hvor mange erhvervsfiskere der er tilbage og heraf som har fiskeri som fuld
tidserhverv på Bornholm? Og vil ministeren redegøre for, om der er nogen af de nye 
aktuelle kvoter, som fiskerne, herunder på Bornholm, kan påregne vil blive gældende 
også i 2023, og hvad er ministerens forventninger til kvoterne på de forskellige arter i 
2023, herunder på Bornholm?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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